
Zápis ze zasedání 36. schůze Školské rady při Základní škole 
Frýdlant n. O. nám. T. G. Masaryka 1260 

 
 

Datum konání: 17. 4. 2023 
Místo konání: sborovna ZŠ 
Přítomni: Mgr. Karla Šigutová, Mgr. Oto Polách, Ing. Petra Filipová, p. Lucie Večeřová, Ing. Iva 
Lichnová, doc. Ing. Jan Nečas Ph.D. 
Host: ředitelka školy Mgr. Šárka Řezníčková 
Omluveni: Mgr. Jana Menšíková, Mgr. Věra Otawová, p. Jakub Kodytek 
  
Program:  
1) Zahájení a úvodní slovo předsedkyně školské rady paní Mgr. Karly Šigutové 
2) Zpráva předsedkyně školské rady Mgr. Karly Šigutové (činnost školy v průběhu školního roku 
2022 – 23, absolvované akce, plánované akce, hodnocení a zpětná vazba aktivit školy) 
3) Slovo ředitelky školy Mgr. Šárky Řezníčkové – akce a činnost školy během školního roku, 
zapojení do projektů  
4) Připomínkové řízení a následné hlasování o schválení navrhovaných úprav Školního řádu  
5) Diskuze  
6) Návrh termínu následující schůze 
7) Závěr 
 
Ad 1)  
36. schůzi zahájila předsedkyně školské rady Mgr. Karla Šigutová a seznámila přítomné 
s programem jednání. 
 
 
Ad 2) Mgr. Karla Šigutová pokračovala v programu informacemi o chodu školy a významných 
akcích školního roku 2022/2023. Informovala o zápisu do 1. tříd, který se uskutečnil 13. 4. 2023 
a kterého se zúčastnilo celkem 82 žáků se svými zákonnými zástupci - z toho 9 z jiného 
spádového obvodu. Následovaly informace o proběhlých i nastávajících plánovaných akcích. 
Například: a) uskutečněné akce - Vánoční jarmark, Vánoční dílny s rodiči, Testování žáků 9., 7. 
a 5. ročníků, Lyžařské kurzy na 1. i 2. stupni, Svačina pro dobrou věc, Ples SRPŠ, akce pro 
budoucí žáky školy – Návštěva budoucích šesťáků i návštěva budoucích prvňáčků, Den 
otevřených dveří; b) nastávající akce a projekty – Den zdraví a Den Země na obou stupních 
školy, očekávaná návštěva žáků a pedagogů z partnerské školy v německém Radeburgu, 
zahraniční zájezd žáků školy do Londýna, Jarní olympiáda, školní výlety a exkurze, Olympiáda 
Beskydských pohybovek a množství sportovních i vědomostních soutěží na různých úrovních. 
V průběhu přehledu akcí byla rozvinuta diskuze o financování akce Jarní olympiáda (sportovní 
celodenní akce škol na okresní úrovni konaná v Dobré u Frýdku – Místku). Rada doporučila 
stanovit jasné a přehledné podmínky financování. 
 
 
Ad 3) Následně se slova ujala ředitelka školy paní Mgr. Šárka Řezníčková, která členy školské 
rady seznámila se stavem probíhající rekonstrukce stravovacího objektu a s tím souvisejícím 
průběhem stravování v náhradních prostorách (tělocvična), hovořila o plánovaném využívání 
nově vybudované Environmentální venkovní učebny a o zapojení školy do dalších projektů 
(např. O2 Chytrá škola, Operační program J. A. Komenský – šablony a jiné). V závěru zazněla 
informace o přípravách na plánovanou 2. etapu rekonstrukce otopné soustavy. 
 
 
 
 


